
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ordstyrer på mødet: Carina 

 

Fraværende:  

REFERAT: Forventet tid 

171. 
Godkendelse af referat 

Godkendt 

5 minutter. 

172. 
Elevrådet 

Deltager ikke i dag. 

10 minutter. 

173. 

Afklaring på spørgsmål vedr. Ansøgning til 
Villumfonden. 
Ansøgning om at styrke og udvikle elevernes naturvidenskabelige 

kompetencer gennem hands-on erfaringer og eksperimenter. Dette skal 

ses i sammenhæng med faget teknologiforståelse. Personale fra skole og 

Satellitten er deltagende. 

Vi har fået penge. Vi er i gang 

Også søgt til et andet projekt: Fra ildsjæl til team. Teknologiforståelse. 

Indkøb hertil. 3D-printer, robotter, lasercutter med flere Ane fra almen 

og Gertrud Satellitten er på projektet 

Pt. er der ikke et fast lokale, men det er der planer om 

Der arbejdes på et årshjul, så alle årgange stifter bekendtskab med 

faget teknologiforståelse. 

Både skole og kommune har søgt og fået hos Villumfonden. Vi skal 

arbejde med det lokalt. Pengene er øremærket hos os. Kan ikke blive 

“taget fra os”.  

Når tingene er iværksat og hjemkøbt, skal der meldes ud til alle. 

 

5 minutter. 

174 

Opdatering på brand- og vandskade 

De våde bøger er nu fjernet. Mona har indtaget sit lokale igen.  

PLC er klarmeldt. Ane er i gang med at fylde ind igen. Vi har endnu 

ikke afstemt med forsikringen om endelig beløb til nyindkøb.  

Nedbrydning af sløjd og krea er i gang. Topbyg starter genopbygningen 

i uge 28. Møde på fredag med forsikring i forhold til endelig afklaring 

om nyindkøb.  

Tidsplanen siger foreløbigt et klart lokale efter efterårsferien.  

Spørgsmål til brandalarmer? Vi tager det med til ejendomsservice igen.  

10 minutter. 

Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 19. juni 2024 

Kl.: 17.00- 19.00 

Sted: Personalerummet 



175. 

Orientering omkring næste skoleår, herunder 
nyansættelser 
Samtaler torsdag d. 13. juni 

Gode kandidater - gode samtaler 

Vi har ansat 3 faste lærere i fuldtidsstillinger samt en barselsvikar 

Der sendes et forældrebrev ud i morgen til alle forældre.  

Husk også at skrive i forældrebrevet, at man som udgangspunkt følger 

klassen fra 1.-6.kl.  

Sara byder ind med et skriv fra bestyrelsen, som udkommer i næste uge.  

Næste skoleår bliver der én skolefest for alle årgange ifm. emneugen 

uge 41. 

10 minutter. 

176. 

Princip for brug af privatejede digitale devises med 
netadgang. 

Præsentation af arbejdsgruppens arbejde 

Mulighed for at drøfte indholdet af det justerede princip. Herefter 

beslutning om godkendelse eller fortsat justering.  

Vedhæftet er udvalgets skriv  

Beslutning om hvor ofte princippet skal revideres samt princip for 

lejrtur og skolerejser. 

Princippet godkendes herefter 

Diskussion om hvorvidt Satellittens’s stemme er blevet hørt i arbejdet 

med princippet. Tages til efterretning for eftertiden, om Satellitten er 

repræsenteret i elevrådet, eller de eventuelt. kan høres på anden måde.  

Beslutning om at princippet om mobilpolitik revideres senest juni 2025.  

Lejrskole revideres én gang i løbet af en valgperiode 

Det tages med på fælles HUS-møde, hvordan vi tydeligt kommunikerer 

dette princip ud til forældre.   

Princippen om mobil godkendes med den passus, at elevrådet er 

kommet med input til princippet.  

Princippet præsenteres sammen med den skrivelse, som 

skolebestyrelsen (Sara) kommer med i uge 26. Ligeledes sendes det ud 

sammen med velkomstbrevet for næste skoleår. 

15 minutter. 

177. 

Møde dato i skolebestyrelsen næste skoleår 

Rul tirsdag-onsdag-torsdag. Datoer er som følger:  

20/8 – 25/9 – 7/11 – 10/12 – 29/1 – 6/3 – 29/4 – 21/5 – 19/6 

Desuden besøg af Alenkær onsdag d. 21/8 2024 og Dimission onsdag d. 

10 minutter. 



25. juni 2025 

Skolen vil også gerne invitere SKB til pæd. lørdag d. 5.april, hvor vi får 

besøg af Rikke Yde Tordrup 

178. 

Meddelelser fra skoleledelsen 
Elevtrivselsundersøgelse 

Langå skole er steget 6,9 procentpoint. Alle tal kan ses på UVM 

Vi ligger over både kommune og landsgennemsnit 

Vi er blevet kontaktet af forvaltningen ang. en udtalelse herom. Vi 

har formuleret, at vi arbejder kontinuerligt med trivsel 

21. august fællesforældremøde 

Alenkær kommer på visit. Fortæller om Det pædagogiske værtskab 

Alle forældre inviteres (Datoen meldes også ud i sommerbrevet) 

Der afholdes efterfølgende forældremøder for 0.-4.kl samme dag 

5.kl og op afholder forældremøde i ugerne efter 

 

Økonomi 

Orientering om skrivelse fra kommunaldirektøren og evt. afledte 

konsekvenser heraf for skolevæsenet i Randers kommune.  

Vi har haft besøg af 60-års jubilarer.  

10 minutter. 

179. 

Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 

Der er gang i eksamen. 9.A er helt færdige nu - 9.B færdige i morgen. 

de har klaret sig godt.  

8.årgang har haft valgfagseksamen. De var gode, det har været et godt 

forløb for dem. De har øvet sig i at gå til eksamen.  

Vi tæller ned til sommerferien. Alle glæder sig.  

I næste uge gives besked om nye 7.klasser. Disse er torsdag med resten 

af udskolingen torsdag. Der er forskellige aktiviteter denne dag.  

Der er flere ture ud af huset i uge 26 samt idrætsdag fredag.  

Onsdag er dimission for almen. Rep. fra SKB: Torben 

SAT har afslutning fredag. Rep: fra SKB ? 

 

5 minutter. 

180. 

Meddelelser fra formand og medlemmer 
Hærværk?  

Vi har fået malet på væggene og smadret en rude.  

Vi ved ikke, hvem det er. Det er meldt til politiet. Tim (SSP) har skrevet 

ud 

Ønske om at der bliver orienteret ud til alle forældre, så man kan tale 

5 minutter. 



med børnene om det., når der sker noget 

Hvordan sender ungdomsskolen ud ift. tilbud? De sender på Aula.  

Man skal tage kontakt til ungdomsskolen, hvis man oplever, man ikke 

får de tilbud, som andre får. 

Kan man få lagt billeder af lærere ind i Aula, så man kan se, hvem der 

er hvem ved nye lærere. Vi undersøger det. 

 SOMMERFROKOST  

Næste skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 20. august 2024 kl. 17.00 til 19.00 


